
Už je nás pět! 

Můj výkon funkce statistika SV ČAS začal halovou sezónou 2011. Zpracoval jsem bez problémů 
halovou ročenku a po halové sezóně jsem zaktualizoval dlouhodobé tabulky (DDT). 

V následující době jsem však prožil dvě traumata. Nejprve se silniční statistikou. Možná se 
pamatujete na můj článek „Zachraňme silniční dílo!“ Šlo o hledání pomocníků, protože zpracování 
všech silničních závodů bylo nad moje síly. Na článek přišla odezva od Zdeňka Krcháka, manžela naší 
přední běžkyně Aleny Krchákové, mj. čerstvé vítězky z Pardubic na 5 km a 10 km, který nabídl svou 
pomoc. Z vysoce sofistikované a objemné databáze na www.behej.com, do které má přístup, 
připravuje pro mne podklady ze silniční desítky, půlmaratónu a maratónu přímo v gybasovském 
formátu (tedy v excelu). V zápětí přišla další pomoc od Milana Svitáka z České Lípy. Je šéfredaktorem 
stránek www.chodec.wz.cz a upozornil mne na čerstvé tabulky české chůze na dráze i silnici od dr. 
Brandejského. Tyto tabulky jsou ve wordu, převod její silniční části do excelu nebyl jednoduchý, ale 
zvládl jsem to. Navíc Milan Sviták nabídl, že příští převod do gybasovské formy již provede sám. 

Druhé trauma bylo nečekané poznání, jak velká je účast veteránů (tj. atletů nad 35 let) v soutěžích 
družstev (všechny ligy a krajské přebory). Mohl bych uvést řadu z těchto závodů, v nichž bylo 
zaznamenáno 50 a více veteránských výkonů, nebo i konkrétní discipliny, které proběhly prakticky 
zcela v režii veteránů. To je jistě potěšitelná skutečnost pro naše veteránské hnutí, ale současně je to 
pohroma pro veteránského statistika. Ale i zde přišla nabídka pomoci. Václav Anton z Plzně se sám 
od sebe nabídl, že v gybasovském formátu zpracuje západočeské závody družstev. A vnukl mi 
myšlenku vytvořit tým regionálních asistentů, jejichž pomoc by spočívala právě v předzpracování 
závodů družstev. Tím by stala funkce statistika snesitelná a navíc by zde byla radost z kolektivní 
práce. Zkrátka, přiloží li více lidí ruce k dílu, pak se dílo podaří. A než jsem se nadál, získal jsem další 
pomoc v regionech. Alenka Svitáková z České Lípy pomůže s výsledky soutěží družstev Libereckého 
kraje. 

Milí Pražané, Středočeši, Jihočeši, atleti z Ústecka, Východočeši, atleti z Vysočiny, Moravané z jihu i 
severu, z Hané i z Valašska, připojte se! 

6. září 2011                  Ladislav Dvořák 
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